
 
 

Zápis z jednání VV Českého florbalu Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 

TERMÍN:  23.10.2024 

ČAS:   9:00 hodin 

MÍSTO:  Restaurace Localis, Velké náměstí 145/14, 50003, Hradec Králové 

 

PŘÍTOMNI: Renáta Typlová, Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Tomáš Pokorný, Lenka 

Jansová 

OMLUVENI:  Václav Křepelák 

HOSTÉ:  Martin Musil 

SEKRETARIÁT: Aleš Jansa, Pavlína Droznová 

OVĚŘOVATEL: Renáta Typlová 

 

Program jednání: 

 

1. Připomínky k zápisu z minulého jednání 

- Bez připomínek, zápis schválen 

2. Doplnění bodů do programu jednání 

- Oddíl Lanškroun – odvolání, pokuty 

3. Stanovení ověřovatele zápisu 

- VV stanovil Renátu Typlovou 

4. Schválení programu jednání  

- Program schválen 

5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulých jednáních 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

T.Faltejsek termín on-line setkání  15.09.2024 NE 

R.Typlová odpověď oddílu Sokol Pardubice 15.09.2024 ANO 

P.Droznová odpověď oddílům FBK Jičín, Orel Orlice 15.09.2024 ANO 

P.Droznová návrh navýšení odměn pro trenéry 15.09.2024 ANO 

všichni dotazník na oddíly 30.09.2024 ANO 

L.Jansová informace na oddíly - školské turnaje 30.09.2024 ANO 

L.Jansová návrh textu na výběrové řízení - stáž 30.09.2024 ANO 

L.Jansová Deník - dořešení spolupráce 23.10.2024 ANO 

T.Faltejsek Dořešení členů KMM 23.10.2024 ANO 
 

Připomínky k úkolům: 

T.Faltejsek – dodá termín on-line setkání 

ÚKOL: L.Jansová – Deník – mail na oddíly s prosbou o zasílání zajímavých článků k uveřejnění 

 

 



 
 

6. Zprávy z komisí 

6.1. Ligová komise 

• Změny termínů – od začátku sezóny provedeno 18 změn, nyní není nic v řešení, 
pouze dohrávka družstva FBK Jičín v 2. lize juniorek 

• Pokuty – za LK uděleno zatím 19 pokut, za cca 15 tis Kč, celkem 9 pokut za 
nevyplnění soupisky v řádném termínu (soutěž juniorů v celkové hodnotě 9.600 Kč) 

• Kontumace – od začátku sezóny pouze jedno družstvo nedojelo na turnaj (FbK 
Orlicko-Třebovsko v Pardubickém přeboru elévů), ostatní nedojetí řešena dohrávkou 
zápasů 

• Problémy oddílů: 

• Oddíl TJ Lanškroun – ORK vydala rozhodnutí ohledně odvolání oddílu proti udělené 
pokutě za výměnu družstev v soutěžích – ORK doporučuje přehodnocení situace a 
zohlednění administrativní náročnosti ve výši pokuty 

• VV danou situaci znovu projednal a za svým rozhodnutím si stojí, náklady dle VV 
odpovídají sumě pokuty, která byla udělena  

• Odůvodnění: VV znovu prošel své stanovisko a znovu si vyčíslil náklady jak na 
organizaci, tak na administrativu. VV si je vědom vysvětlení ORK, která mluví o 
tom, že tento případ Soutěžní řád nezná. Nicméně VV postupoval podle 
dobrého mínění a nejbližšího bodu Soutěžního řádu. Pokud by VV postupoval 
podle Soutěžního řádu, tedy nebylo by možné oddílu vyhovět a družstva 
vyměnit, tak v takovém případě by byli odstoupeni ze soutěže a pokuta by byla 
mnohonásobně vyšší. VV chce jít cestou vstřícnou, ale vždy s respektem 
k dané situaci a s ohledem na ostatní účastníky soutěže.  
RVV, stejně jako ORK, doporučuje, aby byl tento případ Soutěžním řádem 
řešen.  

• ÚKOL: LK vytvoří nové rozhodnutí  

• Oddíl dále prostřednictvím M.Jenschkeho zaslal mail na předsedu LK, kde kritizuje 
udělenou pokutu za nedostatečný počet hráčů na hřišti u Ligy starších žáků a 
zároveň odůvodňuje tento nízký počet. 
Celá situace se VV nelíbí, jelikož je M. Jenschke zainteresovaný v regionu a jeho 
dění (př. trenér reg. výběru aj.) a není dobře, aby nastavení mládeže kritizoval, 
když se mu sám aktivně věnuje. Je potřeba, aby nastavení soutěží v regionu 
vnímal v celém kontextu. 

• ÚKOL: T.Faltejsek a T.Pokorný – odepíší na mail a naplánují setkání, promluví 
s M.Jenschkem o nastavení soutěží a pohledu na danou situaci ze strany KMM 
a LK 
 

6.2. Komise mládeže 

• První tréninky – naplánované pro všechny výběry do konce roku, některé i do konce 
sezóny, zadané ve FISu 

• Organizace – zatím bez komplikací, všichni trenéři zaslali své požadavky  

• Setkání s trenéry výběrů  

• V Pardubicích proběhla schůzka s trenéry regionálních výběrů, kde bylo nastaveno 
fungování na následující období přípravy na ODM (viz zápis z jednání), T.Faltejsek 
dále pohovořil o tématech, která se řešila (chování trenérů, odměny, nastavení, 
závěrečné turnaje..) 

• Doplnění členů komise 

• Doplnění o Kristýnu Venclovou, která byla schválena per rollam emailem 27.9.2024 



 
 

• Schválení výše odměn pro trenéry, schváleno per rollam emailem 18.9.2024 

• Hlavní trenér 400 Kč/hodinu 

• Asistent 300 Kč/hodinu 

• (trénink 1,5 h – odměna 600 Kč pro trenéra, 450 Kč pro asistenta) 

• Celodenní akce – 1.600 Kč pro trenéra, 1.200 Kč pro asistenta 

• Víkend – příplatek 10% 

• Včasné informace pro tvorbu článků na Facebook a Instagram (200 Kč trenér, 150 
Kč asistent) 

• Zrušení Regionálního turnaje elévů  

• ÚKOL: KMM naplánuje náhradní termín, 28.10. nebylo dobře zvoleno z důvodu 
státního svátku a navazujících prázdnin 

• Hlavně nezlobte – první akce proběhla v Jaroměři na Lize starších žáků, za náš region 
si vzal na starost Lukáš Kment, který následně celou akci písemně zhodnotil, akce 
byla hodnocena pozitivně s drobnými připomínkami 

6.3. Komise rozhodčích a delegátů 

• Proběhlé akce 

• Základní školení rozhodčích a delegátů 

• Celkem bylo vypsáno šest termínů pro stávající rozhodčí a šest termínů 
pro 

• rozhodčí – nováčky, jeden termín pro stávající delegáty a jeden termín pro 

• delegáty – nováčky. 

• Počty rozhodčích a delegátů nejsou ještě kompletně uzavřeny, někteří 

• rozhodčí i delegáti musí dopsat, opravit testy či absolvovat testy. 

• V tuto chvíli je vyškoleno 173 rozhodčích a 14 delegátů. 

•  KRD řešila dvě stížnosti na rozhodčí ze strany oddílu FbC Sokol Chlumec nad 
Cidlinou a Tatran Hostinné 

• Plánované akce 

• Vzdělávací semináře pro rozhodčí 

• KRD vypsala šest vzdělávacích seminářů pro licenci E, šest pro licenci D a 
čtyři pro licenci C. 

• Vzdělávací semináře budou probíhat od 30. 10. 2024 do 3. 2. 2025.  

• Kemp rozhodčích a delegátů 

• KRD vypsala termín teambuildingové akce pro rozhodčí a delegáty na 
termín 15. – 17. 11. 2024. 

• Místo konání Vižňov 

• Zapojí se všichni členi KRD, program zajistí Václav Křepelák, Daniel 
Suchý, Ondřej Jiránek, stravu zajistí Tomáš Balachoncev a Radek Brejcha 

• Chata je určena pro všechny rozhodčí a delegáty našeho regionu 

• Koncepčně se bude jednat o celovíkendovou akci se seminářem a 
doprovodným programem 

• Zakončení sezóny 

• KRD vypsala termín na 17. – 18. 5. 2025 

• Místo konání Pařezská Lhota 

• Kontrola totožnosti – proběhla diskuse ohledně prvních zkušeností s praktickou 
kontrolou totožnosti na turnajích – řešeno u soutěží, kde se počítají výsledky, 
v nižších kategoriích by rozhodčí měli požádat o doklad a doptat se na jméno 



 
 

• A.Jansa informoval o pořízení pomůcek pro delegáty pro používání videa 
k rozborům s rozhodčími 
 

6.4. Komise ženského florbalu 

• Míchačka – O.Laška podal informace o proběhlé akci - oproti minulým ročníkům méně 
dívek, v příští sezóně nedávat hned ze začátku září, ale spíše později 

• ÚKOL: O.Laška Seminář – ženský florbal – ve spolupráci s J.Čížkem, nutno řešit 
s předstihem z důvodu zajištění skvělého lektora 

• Snaha KMM – větší zapojení členů do turnajů Čeps cup 

• Meziregionální turnaj stržek  

• O.Laška dále pohovořil o vrcholu soutěží u juniorů a dorostenců – nadstavbový turnaj 
na konci sezóny 

• A.Jansa požádal, aby byl vždy součástí komunikace, kterou vede O.Laška směrem ke 
členům KŽF 

• M.Musil doplnil téma ženského florbalu o pořádání Extraligy žen v našem regionu, 
počítá se se Dvorem Králové, dále pak pohovořil i o kampani na MS žen 2025. 

• U MS žen proběhla diskuse, kdy VV zajímá, jaké projekty směrem ke kampani se 
plánují a jak budou zapojeny regiony. Náš region by rád jakkoli pomohl, ale nevíme 
o žádných záměrech. Na setkání hejtmanů se vedly diskuse k tomu tématu, ale 
výstup se k nám nedostal.  
R. Typlová také doplnila, že MS tady bude za cca rok, ale regionální výbor je tlačen 
časem. Jednak budou na jaře volby a jednak výbor nejedná každý měsíc v roce.  

 
7. Marketing a medializace 

7.1. Facebook  

• Náměty a připomínky 

• L.Jansová – navrhuje vypsání výběrového řízení na svoji pozici redaktorky 

facebooku z důvodu časové náročnosti 

• VV se shodl na vypsání výběrového řízení 

ÚKOL: P.Droznová připraví podklady a předá na VV 

• T.Faltesek – upozornil na možnost přesdílení obsahu oddílů, pokud kluby označí 

náš region 

A.Jansa tomuto návrhu oponoval, že bychom potřebovali upřednostnit vlastní 

tvorbu, než aby se dané články opakovaly na více místech. 

7.2. Instagram 

• Náměty a připomínky 

• Bez připomínek 

 

8. Rozpočet 2024 

• Aktuální čerpání rozpočtu 

o A. Jansa podal informaci, že díky dotaci z PA kraje, bychom mohli mít 

plusový zůstatek oproti předpokladu 

 

9. Připomínkování materiálů z jednání VV 

• Bez připomínek 



 
 

• Byl diskutován Soutěžní řád a VV má výhrady ohledně postupu při schvalování změn 
v rámci Soutěžního řádu, konkrétně jde o úpravu ohledně postupů a sestupů ze 
soutěží, kdy došlo k úpravě bez možnosti podat připomínku ke změně. 

 

10.  Rozvoj regionu 

10.1. Regionální projekty 

10.2. Rozvojový plán 

• Na příštím zasedání probereme podrobněji 
 

11.  Disciplinární komise 

• Řešení 1. případu sezóny, aktuálně je zahájený 2. případ 

• Práce v Teams 

• Vytvořen tým, kam byli pozvaní všichni členové DK, jakmile se členové naučí 
s programem pracovat, odpadne posílání mailů a veškeré podklady budou 
k nalezení na jednom místě v tomto týmu 

• DK má možnost zhlédnout video v rámci přenosů ČF v případě sporných událostí 
 
 

12.  Různé 

12.1. Zahraniční stáž – R.Typlová dále řeší s Českým florbalem a hostujícím oddílem  

• Termín stáže – konec března 2025 

• L.Jansová má připravený text pro trenéry, zajímá se o termíny zaslání na trenéry 
(31.10.) a termíny posílání přihlášek (konec listopadu). Společně s R. Typlovou tuto 
záležitost dořeší a zašlou na oddíly. 

12.2. Dotazník pro oddíly – 28 vyplněných odpovědí, důležité informace pro další práci v   

regionu 

12.3. Hlavně nezlobte – popsáno výše 

12.4. Školské turnaje – ukončena registrace, aktuálně v řešení termíny a haly 

• ÚKOL: L.Jansová – zaslání informací na sekretáře ohledně termínů 
12.5. Poplatek za rozhodčí – Junior cup Pardubice – V.Drašar napsal R.Typlové žádost o 

prominutí poplatku, VV tuto žádost zamítl s tímto odůvodněním: Pravidla jsou stejná pro 

všechny. Většina turnajů, kam se posílají rozhodčí není komerčních a platí všichni. RVV si 

dokáže představit prominutí v okamžiku, kdy se jedná o turnaj, kde se neplatí startovné. 

12.6. VV se pozastavil nad novým logem na dresech pro rozhodčí a rád by věděl, zda nové 

logo sau.cz bylo schváleno Českým florbalem 

 

13. Úkoly, které vzešly z jednání: 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

P.Droznová nové rozhodnutí - TJ Lanškroun 30.10.2024   

T.Faltejsek 
komunikace s oddílem TJ Lanškroun ohledně nastavení soutěží  30.10.2024 

  T.Pokoný 

L.Jansová informace na oddíly - školské turnaje (místa a termíny) 30.10.2024   

L.Jansová Deník - informace na oddíly 21.11.2024   

T.Faltejsek termín on-line setkání  21.11.2024   



 
 

T.Faltejsek nový termín - Regionální turnaj elévů 21.11.2024   

O.Laška seminář - ženský florbal 21.11.2024   

P.Droznová příprava výběrového řízení - Facebook 21.11.2024   

 

 

Setkání ukončeno ve 12.15 hodin 

 

Pavlína Droznová 

Sekretářka Český florbal Královéhradeckého a Pardubického kraj 


